
Acta	  :	  AJ05-‐2014 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  13	  de	  Maig	  del	  2014 !
Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:00	  !
Assistents:	  Yolanda	  Villafaina,	  Beatriz	  Sánchez,	  Rosa	  Saez,	  Eli	  Altarriba,	  Montse,	  Tere	  
Caravaca,	  Narcís	  Noguera,	  Laura	  Margi	  .	  	  !
Ordre	  del	  dia:	  

1. Comissions	  

2. Balanç	  Fira	  d’EnQtats	  

3. Roba	  pel	  proper	  curs	  

4. Precs	  i	  Preguntes	  

!
1.-‐	  Comissions	  

1. Rosa	  comença	  explicant	  el	  tema	  de	  la	  devolució	  del	  IVA	  del	  menjador.	  Finalment	  es	  re-‐inverQrà	  
en	  la	  hora	  de	  després	  de	  menjar	  de	  la	  jornada	  intensiva,	  que	  tornarà	  a	  ser	  gratuïta	  pels	  pares	  ja	  
que	   l’assumirà	  AcQva.	  Belén	  s’encarregarà	  d’informar-‐ho	  a	  través	  de	   la	  fulla	  d’inscripció	  de	   la	  
jornada.	  

2. Respecte	   al	   tema	   de	   la	   devolució	   de	   l’IVA	   per	   extra	   escolars,	   es	   considera	   que	   ha	   de	   ser	   la	  
empresa	  qui	  faci	  la	  devolució	  o	  abonament	  als	  pares	  que	  correspongui,	  ja	  que	  no	  es	  un	  diner	  
que	  pugui	  repercuQr	  a	  tot	  un	  col·∙lecQu,	  sinó	  a	  uns	  pares	  determinats	  i	  donat	  que	  han	  sigut	  ells	  
qui	   han	   cobrat	   aquest	   import,	   hauran	   de	   ser	   ells	   qui	   facin	   l’abonament	   o	   devolució	   que	  
correspongui.	  

En	   aquest	   senQt	   Tere	   explica	   la	   problemàQca	   del	  material	   de	   extraescolars	   que	   s’ha	   perdut	  
durant	  el	  curs	  sense	  saber	  ben	  bé	  com.	  Es	  planteja	  la	  possibilitat	  de	  posar	  un	  bagul	  amb	  claus	  i	  
que	   aquesta	   es	   distribueixi	   als	  monitors	   que	   es	   facin	   responsables.	   Tere	   ho	   comentarà	   amb	  
Naim	  i	  ens	  dirà	  que	  li	  sembla	  la	  idea	  per	  comprar	  o	  no	  aquest	  bagul.	  

La	  proposta	  per	   l’any	  vinent	  de	  extraescolar	  es	  posarà	  a	  final	  de	  Maig.	  Es	  debat	   fer	  com	  una	  
mena	   de	   pre-‐inscripció	   amb	   reserva,	   ja	   que	   hi	   ha	   pares	   que	   apunten	   inicialment	   a	   totes	   i	  
després	   no	   fan	   la	   acQvitat	   i	   afecta	   al	   control	   i	   contractació	   de	   les	   mateixes.	   Finalment	   es	  
decideix	  que	  no	  es	  adequat.	  Es	  farà	  arribar	  directament	  la	  inscripció	  del	  01	  al	  15	  de	  Setembre	  
mitjançant	  formulari	  web	  i	  avançarem	  tenir	  aquest	  tema	  més	  controlat	  pel	  principi	  de	  curs.	  



3. A	   la	   comissió	   encarregada	   de	   la	   socialització	   es	   troben	   amb	   el	   problema	  de	   que	   en	   tercer	   i	  
quart	   han	   canviat	   el	   conQngut	   dels	   llibres,	   per	   tant,	   aquests	   s’hauran	   de	   comprar	   de	   nous.	  
D’altra	  banda,	  cinquè	  i	  sisè	  que	  no	  socialitzen	  Qndran	  que	  comprar	  els	  llibres	  a	  través	  de	  l’Ampa	  
ja	  que	  es	  treballarà	  amb	  edicions	  anteriors	  per	  tal	  que	  no	  afecQ	  a	  la	  socialització	  i	  aquests	  no	  
es	   trobaran	  en	   les	  boQgues.	  Quan	  arribi	  el	  moment,	  a	   través	  de	   l’Eli,	   es	  demanarà	  ajuda	  als	  
pares	  pel	  tema	  de	  la	  socialització	  dels	  llibres	  (preparar	  aquests	  pel	  principi	  de	  curs)	  

4. A	  Casals	  ens	  expliquen	  que	  la	  ludoteca	  del	  02/05/2014	  es	  va	  anular	  i	  que	  a	  la	  del	  12/05/2014	  
que	  es	  va	  fer	  al	  Lola	  no	  hi	  havia	  ningú	  del	  Taula.	  Es	  debat	  si,	  aquest	  moviment	  de	  casals	  que	  
inicialment	   es	   va	   proposar	   per	   tal	   que	   no	   es	   quedessin	   buits	   o	   anul·∙lats	   per	   falta	   de	   nens,	  
finalment	   es	   posiQu,	   tant	   a	   nivell	   de	   ludoteques,	   como	   a	   casals	   d’esQu	   donat	   que	   al	   final,	  
encara	  que	  varien	  els	  llocs	  on	  es	  realitzen,	  la	  oferta	  no	  varia.	  

Des	  de	  la	  comissió	  s’explica	  que	  es	  considera	  posiQu	  donat	  que	  la	  oferta	  no	  varia	  perquè	  no	  hi	  
ha	   varietat	   al	   mercat,	   però	   l’avantatge	   del	   moviment	   es	   que	   altres	   casals	   poden	   disfrutar	  
d’altres	  centres	  i	  les	  avantatges	  que	  aquest	  puguin	  oferir	  i	  tanmateix,	  els	  nens,	  poden	  disfrutar	  
de	  les	  instal·∙lacions	  de	  altres	  col·∙legis	  i	  dels	  nens	  que	  es	  puguin	  trobar	  com	  a	  incenQus	  nous...	  
igual	   respecte	  al	   tema	   ludoteques,	  que	  només	  son	  d’un	  dia,	   si	  que	  es	  podria	  debatre	  anular	  
aquesta	  opció.	  	  

1.5	  La	  Festa	  de	  fi	  de	  curs	  per	  part	  de	  l’AMPA	  es	  realitzarà	  el	  14	  de	  Juny.	  

!
2.-‐	  Balanç	  Fira	  d’En@tats	  

!
El	  balanç	  final	  de	   la	  fira	  ha	  estat	  molt	  posiQu.	  La	  parQcipació	  dels	  nens	  va	  ser	   increïble,	  amb	  
moments	  en	  els	  que	  semblava	  que	  no	  donaríem	  abast,	  però	  que,	  amb	  la	  implicació	  dels	  propis	  
pares	  dels	  nens,	  va	  resultar	  un	  èxit.	  

Els	  membres	  de	  la	  Junta	  que	  varen	  parQcipar	  i	  col·∙laborar	  aquell	  dia	  es	  senten	  molt	  saQsfets	  de	  
l’experiència.	  

!
3.-‐	  Roba	  pel	  proper	  curs	  

!
La	   boQga	   que,	   fins	   ara,	   ens	   feia	   el	   servei	   de	   venta	   de	   roba	   tancarà,	   per	   tant,	   aquest	   tema	  
tornarà	   a	   venir	   a	   l’AMPA.	   S’intentarà	   parlar	   amb	   un	   parell	   de	   boQgues	   més	   però,	   el	   més	  
probable,	  es	  que	   l’Ampa	  hagi	  de	  tornar	  a	   fer-‐se	  càrrec	  de	   la	  distribució	  de	   la	   roba,	  adequant	  
algun	   espai	   per	   aquest	   i	   contant	   novament	   amb	   la	   col·∙laboració	   dels	  membres	   de	   la	   junta	   i	  
socis.	  



4.-‐	  Precs	  i	  Preguntes	  

Es	  debat	  la	  data	  per	  la	  Assemblea	  anual	  que	  l’Ampa	  realitza	  per	  tal	  de	  mantenir	  informat	  a	  tots	  
els	  pares	  de	  les	  actuacions	  de	  l’any.	  

	   	   	   	   	   	  Finalment	  s’acorda	  que,	  el	  proper	  dia	  03	  de	  Juny	  farem	  la	  Junta	  Ordinària	  on	  exposarem	  els	  	  	  	  	  	  	  	  	  
resums	  per	  la	  Assemblea	  Extraordinària.	  

	  	  	  	  Assemblea	  extraordinària	  tancada	  pel	  dia	  10/06/2014.	  

!
!


